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1. W par 2 zmienia się słowa: ,,z 1�Jff{J.P„t:J.Qpfęda .. �J?.'?}��.!J 0 .. , · lego na skutek z zapisów proponowanych 
w projekcie" na „z chęci poznania opinii mieszkańców Krakowa na temat budowy trasy rowerowej na tym 
obszarze według przygotowanego projektu z ewentualnymi zmianami wynikającymi z konsultacji 
społecznych". 

2. W par 1 ust 1 otrzymuje treść:,, Konsultacje, o których mowa w ust 1 będą trwały co najmniej 21 dni i zakończą 
się nie później niż 31.12.2021. 

3. Usuwa się ust 4 i 5 z par 1 

Uzasadnienie 

Dla mnie oryginalny zapis jest za mocny i zbyt agresywny. To, że protestuje jakaś część mieszkańców, nie oznacza 
jeszcze, że wszyscy. Zawsze słyszalny mocniej jest głos negatywny, ale nie oznacza to, że reprezentuje całość. Poprawka 
poprawia również drobny błąd stylistyczny w oryginalnym tekście. 

Zmienia się również minimalny okres trwania konsultacji, gdyż 60 dni to za dużo- po co tak długi okres? Termin 
zakończenia w październiku wydaje się zbyt optymistyczny biorąc pod uwagę przygotowania do konsultacji. 

Usunięcie ust 4 i 5 z parł wynika z opinii Prezydenta Miasta Krakowa. 

Poprawka nr 2 do druku nr 2061 

Do par 1 dodaje się kolejny ustęp: 

„ Konsultacje pow i n ny być również przeprawa dz one w form ie elekt ro n icznej po przez zamieszczenie a n ki ety na stron ie 
www gminy Kraków. Bazę danych do głosowania powinna stanowić Karta Krakowska wraz z wiarygodnymi i pewnym 
sposobem uwierzytelnianie głosów oddanych w ankiecie." 

Uzasadnienie 

Nie trzeba wielkiej wyobraźni, aby stwierdzić już teraz ja kie będą wyniki konsultacji społecznych, gdyż mamy przykład 
z Parku Bednarskiego. Wezmą w nich udział głównie przeciwnicy, którym będzie się chciało poświęcić czas na przyjście 
na konsultacje i dyskusje, zatem 95% osób będzie przeciwko. Milcząca większość zostanie w domu. Od wielu miesięcy 
proponuję gminie Kraków, aby stworzyć WIARYGODNY system badania krakowskiej opinii publicznej. Będę składał 
stosowną poprawkę do budżetu miasta Krakowa na rok 2022 na wykonanie stosownych prac przez firmę zewnętrzną l 
(informatycy U MK są już i tak przeciążeni pracą i nie dadzą rady), ale może uda się to zrobić wcześniej. 1 

Taki system powinien już dawno powstać, ponieważ gmina Kraków co chwilę jest krytykowana, że nie słucha opinii 
mieszkańców, mimo że takie „konsultacje" jak przy Parku Bednarskiego robione przez ARDK są kompletnie 
niewiarygodne (wystarczy jedna osoba, która wie co to jest zmienny IP lub VPN i może oddać dosłownie tysiące 
głosów). Dlatego na stronie ww.kk.krakow.pl należy stworzyć podstronę „Ankiety", gdzie każdy użytkownik Karty 
Krakowskiej może oddać głos. Wybór KK wynika z powodów praktycznych- to jest samorządowa baza danych 
odpadają problemy gdybyśmy chcieli skorzystać z baz nie prowadzonych przez gminę Kraków. 
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